

# 5D/4N Bangkok / Khao Yai

## “Little Europe”

### Tour Highlights:

- Farm Chok Cai
- PB Valley Winery + Wine Tasting
  - Primo Piazza
  - Palio (Italy of Thailand)
- Secret Art Garden/Saraburi Sunflower Field
  - Asiatique Night Bazaar
- Ananta Samakhom Throne Hall
  - Chocolate Ville

### Meal Highlights:

- Western Delights
- MK Thai Steamboat

Shopping Stop : Honey Bee Shop & Leather Factory

### DAY 1 : SINGAPORE → BANGKOK

Assemble at Changi Airport for your flight to capital city of Thailand – Bangkok. After arrival, meet & greet by our local friendly tour guide & transfer to visit **【Asiatique Night Bazaar】** This Bazaar located beside Bangkok's Chao Phraya River that has combine the most popular shopping experience in the city: a night bazaar & a mall. Spending an evening, have good fun browsing the boutiques shop, picking up souvenir or something for yourself, finding something you would like to eat or watching some performance show such as Calypso Ladyboy Cabaret or a classic Thai puppet performance (own expense).

### DAY 2 : BANGKOK - KHAOYAI

**【Farm Chokchai】** Escape from busy city lifestyle, find peace in one of the largest dairy farm throughout Southeast Asia. Begin your agro tour with **wagon ride** to explore the uniqueness of Farm Chokchai. Experience on animal feeding, demonstrate & hands-on cow milking, watching Cowboy show, getting fun on pony rides, learning on how to make an ice-cream and etc. At the **petting zoo**, you can get fun & experience on feeding rabbit, deer, calves, & fishes. Nothing better than having a **western set lunch** (choice of chicken/ fish/ pork steak) at “western-style” atmosphere with emphasize on “Wild West” flavor farm. (Feeding own expense)

**【Secret Art Garden】** Wander around & admire all the unique bits of artwork to inspire your truly love on arts, crafts & garden. (From Nov – Jan, it will be replaced by Saraburi Sunflower Field. subj. to weather & will advise before departure.)

**【Saraburi Sunflower Field】** (From Nov – Jan Only) An amazing & spectacular sunflower fields which blossom in between Nov to Jan and become a huge tourist draw for you to spend time immersed in them, taking photos, and feeling utterly romantic.

### DAY 3 : KHAO YAI

**【PB Valley Winery】** Visiting this winery valley is certainly an unique activity that you may not experience for your past few years trip to Thailand. Here, you will not only be brought to visit their vast property of **European style vineyards**, looking thru all the process of wine making, but another uniqueness is you can have **wine tasting** that is produced from this award-winning PB Valley Estate. If you are not a wine lover, PB Valley also **produces own coffee** that is valuable to try too (Own Expense). Besides, dining at the bistro in this valley will be another unusual experience which you would not find elsewhere in Southeast Asia otherwise has to travel to other wine producing regions abroad. The bistro in PB Valley offers a stunning view of mountains and valley while having a great dining experience of **local Thai cuisine** at here.

**【Primo Piazza】** You no longer need to fly across the world to get a taste of Italy. Here, you could be easily mistaken for thinking that you were in a remote Tuscan Village, with the complex's classy Italian architecture and lush green surroundings. Another interestingly, you can even feed sheep, llama and donkeys here too! This will unquestionably be a trip you're unlikely to forget.

**【Palio Village】** Another Italian themed shopping village set amongst the rolling hills of the Thai countryside, with an authentic Tuscan building & decoration seem like being teleport to the picturesque streets of rural village in Italy.



### DAY 4 : KHAO YAI - BANGKOK

**【Ananta Samakhom Throne Hall】** having photo stop at this beautiful European style building that formerly as royal resident reception hall & Dusit Palace. (Entrance fee own expense)

**【Platinum Fashion Mall】** enjoy your last day shopping at this wholesale fashion mall for your clothing.

**【Chocolate Ville】** enjoy dining at this beautiful European designed dining park with a very spacious dining area and lots of exciting spot for taking photos.

### DAY 5 : BANGKOK → SINGAPORE

Breakfast in hotel. Free at own leisure till meeting time for your flight back to Singapore. We hope that you will have wonderful holiday with Hong Thai Travel!



**康泰旅行社**  
**HONG THAI TRAVEL**

#02-121 珍珠坊 **6533 1788**  
www.hongthai.com.sg

#### Note:

1. During major international or local festive events, accommodation may not be arranged as stated on above.
2. Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
3. All hotel ratings are based on local standard. In case of hotel rooms are running full, an equivalent standard hotel will be served as replacement.
4. In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the English version shall prevail.
5. Hong Thai Travel & local travel agency are not responsible for room allocation if there is different in terms of room type, room size & view.

				Tour Code : BKK5KY
Day	Breakfast	Lunch	Dinner	Hotel Used or similar
1	--	→	✓	Centara Watergate4★DLX / Mercure Makkasan 4★DLX / Grand Mercure Fortune 4★DLX
2	In Hotel	“Cowboy Set” (Farm Chokchai)	✓	Greenery Resort 4★ / Splendid Khaoyai 4★ / Balios Resort 4★
3	In Hotel	Western Set (PB Valley)	Thai Steamboat (MK Suki Restaurant)	Greenery Resort 4★ / Splendid Khaoyai 4★ / Balios Resort 4★
4	In Hotel	Own Expense	Own Expense (Chocolate Ville)	Centara Watergate4★DLX / Mercure Makkasan 4★DLX / Grand Mercure Fortune 4★DLX
5	In Hotel	Own Expense	→	Home Sweet Home !





# 曼谷。考艾

## 《小欧洲》

### 5天4晚

#### 旅游焦点:

- 卓差农场
- PB 葡萄酒庄园 + 品酒
- 普里莫田园村庄
- 帕里欧 (泰国意大利小镇)
- 秘密艺术花园 / 萨拉武里向日葵田
- 曼谷河滨市集
- 旧国会大厦
- 童话美食巧克力小镇

#### 美食焦点:

- 西式料理
- 泰式火锅

购物站：蜂蜜及皮革工厂

团号：BKK5KY

### 第一天：新加坡 → 曼谷

于樟宜机场，乘搭豪华客机飞往泰国首都 - 曼谷。由当地专业导游接机前往【曼谷河滨市集】这个市集位于曼谷湄贡河旁。它结合了夜市与商场，提供一站式泰国最受欢迎的购物体验。您可在这买些伴手礼、纪念品或品尝泰国地道小吃。当然也可以自费观赏最具代表性的表演如卡利普索人妖秀或经典的木偶表演。

### 第二天：曼谷 - 考艾

【卓差农场】远离繁忙的都市生活，来到位于曼谷 2 小时车程东南亚少有的乳制品农场。在这里，您将搭乘景区「拖拉机」亲身体验农场的运作过程。工作人员会教导您一些农场的技术，接着您也可以尝试操作一偏如挤牛奶或自制冰淇淋。您还可以观看牛仔表演秀或自费尝试骑马兜兜风。另外在这里也有小小动物园供游客体验喂食兔子、小鹿、小牛及鱼儿等。另一个焦点是您还可以在这座附有狂野西式风格气氛的农场里品尝西式料理 (可选鸡/鱼/猪排)，定能让你留下深刻回忆! (喂食材料自费)

【秘密艺术花园】这里处处都充满了园艺与融入了艺术及手工艺的结构打造出的秘境，让您不不仅可以享受大自然的呵护，又能在这里找到您的艺术灵感及启发。(11月-1月向日葵花季期间将由萨拉武里替代。花季视天气而定，恕不预先告知!)

【萨拉武里向日葵田】振奋人心的一刻! 每年的 11 月至 1 月期间，无数多品种的向日葵将在这里争相开花、百朵齐放。难以想像这一刻将会是极美无比的漂亮!

### 第三天：考艾

【PB 葡萄酒庄园】您可能会意想不到在泰国竟然有那么大的葡萄酒庄园还生产泰国原产葡萄酒。在这里不不仅可以了解到葡萄酒酿造的全过程，而且还能品尝酒庄自酿的红酒。如果您不是美酒爱好者，或许您也可以自费品尝 PB 酒庄自家的咖啡。园区里也有一个不错的餐厅供您享受‘酒庄’料理且又能拥抱园区的美景，让您感受一个不一样的泰国之旅。

【普里莫田园村庄】在这里你会误以为自己身在遥远的托斯卡纳村庄，拥有优雅意大利式的建筑及草原打造出舒适且温暖的地中海度假气氛。更有趣的是，您还可以在这里喂羊、羊驼及驴子等可爱小动物，相信能让您留下美好回忆。

【帕里欧】另一个充满意大利乡村风的购物型小村庄。仿佛穿梭在意大利托斯卡纳建筑场景的某个村庄。



### 第四天：考艾 - 曼谷

【旧国会大厦】以巴洛克和文艺复兴时期建筑风格建造的一座雄伟大理石宫殿，原为王室接待外宾或举办重要仪式的场所。目前已成为王室艺术品收藏展览馆。(外观照相)

【白金时尚广场】享受您最后一天在这个价廉物美的服饰批发市场血拼。

【童话美食巧克力小镇】。这个庄园其实和巧克力一点关系都没有。它是一个以欧式乡村风情打造现今曼谷最热门的主题美食村。像是一个模拟微缩的欧洲小镇、风车、邮局等非常适和拍照留念。



### 第五天：曼谷 → 新加坡

早餐于酒店，自由活动至集合时间前往曼谷机场乘搭豪华客机飞返温暖的家园新加坡。希望康泰为你精心安排的行程能让你留下美好的回忆。我们愿下次再度与你同行。

天数	早餐	午餐	晚餐	酒店住宿或同级
1	--	→	✓	Centara Watergate4★ 豪华 / Mercure Makkasan 4★ 豪华 / Grand Mercure Fortune 4★ 豪华
2	酒店内	‘牛仔’料理 (卓差农场)	✓	Greenery Resort 4★ / Splendid Khaoyai 4★ / Balios Resort 4★
3	酒店内	‘酒庄’料理 (PB 葡萄酒庄园)	泰式火锅 (MK 餐馆)	Greenery Resort 4★ / Splendid Khaoyai 4★ / Balios Resort 4★
4	酒店内	自费	自费 (巧克力小镇)	Centara Watergate4★ 豪华 / Mercure Makkasan 4★ 豪华 / Grand Mercure Fortune 4★ 豪华
5	酒店内	自费	→	温暖的家!

**康泰旅行社**  
HONG THAI TRAVEL  
#02-121 珍珠坊 6533 1788  
www.hongthai.com.sg

#### 行程注意:

1. 在国际或当地重大节日活动举行期间，酒店住宿可能无法按照行程安排。
2. 团队如有合并或行程顺序更改，恕不预先告知，将以当地旅行社之安排为准。
3. 所有的酒店星级评价均以当地为标准。如遇当地酒店客满等因素，将以同等级的酒店取代。
4. 若中英文行程版本出现不符之处，将以英文版本为依据。
5. 房间是根据酒店的分配，康泰旅游或当地旅行社将不负责所分配到的房型、大小或窗景差异。